
KLAIPĖDOS RAJONO SAVIVALDYBĖS TARYBA

ŠVIETIMO, KULTŪROS IR SPORTO KOMITETO

PROTOKOLAS
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Gargždai

Posėdis įvyko 2020-11-19. Pradžia 1300 val., pabaiga 1425 val.

Posėdis vyko nuotoliniu būdu realiuoju laiku elektroninių ryšių priemonėmis.

Posėdžio pirmininkas – Vaclovas Macijauskas, Švietimo, kultūros ir sporto komiteto

pirmininkas. 

Posėdžio sekretorė – Dainora Daugėlienė, Tarybos ir mero sekretoriato specialistė.

Į Švietimo, kultūros ir sporto komitetą išrinkti 7 Tarybos nariai. Posėdyje dalyvauja7

Tarybos nariai: V. Kura, V. Macijauskas, A. Gudauskienė, R. Linkienė, V. Riaukienė., L.

Liutikienė, R. Simonavičius.

Kvorumas yra.

Dalyvauja:

Savivaldybės įstaigų, Administracijos padalinių vadovai, kiti darbuotojai: R. Zubienė,

R. Mc Geever, A. Kundrotienė, I. Gailiuvienė, J. Polekauskienė, A. Radžienė, N. Gotlibienė, D.

Gečienė, A. Indzelė, M. Šatkus, D. Gumuliauskienė, G. Kasperavičius, Tarybos ir mero sekretoriato

specialistė V. Bakšinskytė.

Tarybos narys R. Daubaris, Dauparų bendruomenės pirmininkas M. Srėbalius,

Mažosios Lietuvos sportinio šaudymo asociacijos prezidentas A. Poška, VŠĮ „Demeter žalias

kiemas“ direktorė V. Jundulaitė, Brožių kaimo bendruomenės pirmininkė V. Riaukienė, Vėžaičių

bendruomenės pirmininkė V. Bočkuvienė.

DARBOTVARKĖ:

1. Dėl pritarimo Klaipėdos rajono savivaldybės ir Lietuvos žydų (litvakų)

bendruomenės bendradarbiavimo sutarties pasirašymui. Pranešėja R. Grubliauskytė.

2. Dėl gatvių pavadinimų suteikimo. Pranešėja A. Kundrotienė.

3. Dėl gatvių geografinių charakteristikų keitimo. Pranešėja A. Kundrotienė.

4. Dėl savivaldybės turto perdavimo Klaipėdos rajono savivaldybės Gargždų pirminės

sveikatos priežiūros centrui valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise. Pranešėja A. Indzelė.

5. Dėl savivaldybės turto perdavimo Klaipėdos rajono savivaldybės Gargždų ligoninei

valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise. Pranešėja A. Indzelė.

6. Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2020 m. gegužės 28 d. sprendimo Nr.

T11-201 „Dėl netinkamo (negalimo) naudoti turto nurašymo“ pakeitimo. Pranešėja A. Indzelė.

7. Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės jaunimo politikos plėtros programos jaunimo

veiklos skatinimo projektų finansavimo tvarkos aprašo tvirtinimo. Pranešėja A. Radžienė.

PAPILDOMI KOMITETO POSĖDŽIO DARBOTVARKĖS KLAUSIMAI

8. Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės valdomų patalpų nuomos Gargžduose. Pranešėja

A. Indzelė.

9. Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės gatvių ir kelių apšvietimo sistemos plėtros

poreikio seniūnijose sąrašo patvirtinimo. Pranešėja V. Breimelienė.

10. Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės turto perdavimo valdyti panaudos pagrindais

Mažosios Lietuvos sportinio šaudymo asociacijai. Pranešėja E. Jasienė.

11. Dėl didžiausio leistino pareigybių skaičiaus Klaipėdos rajono paramos šeimai centre

nustatymo. Pranešėja D. Gumuliauskienė.

Elektroninio dokumento nuorašas

https://www.klaipedos-r.lt/oldweb/ftp/tarybos_medziaga/2020%20m.%20specialistas.docx
https://www.klaipedos-r.lt/oldweb/ftp/tarybos_medziaga/2020%20m.%20specialistas.docx
https://www.klaipedos-r.lt/oldweb/ftp/tarybos_medziaga/2020%20m.%20specialistas.docx
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12. Dėl didžiausio leistino pareigybių skaičiaus Gargždų socialinių paslaugų centre

nustatymo. Pranešėja D. Gumuliauskienė.

13. Dėl didžiausio leistino pareigybių skaičiaus Priekulės socialinių paslaugų centre

nustatymo. Pranešėja D. Gumuliauskienė.

14. Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2013 m. lapkričio 28 d. sprendimo Nr.

T11-640 ,,Dėl socialinių paslaugų įstaigų darbuotojų pareigybių sąrašų patvirtinimo“ pripažinimo

netekusiu galios. Pranešėja D. Gumuliauskienė.

15. Dėl pritarimo dalyvauti ir prisidėjimo prie asociacijos „amatininkų gildijos

„Lamata“ projekto finansavimo pagal vietos veiklos grupės „Pajūrio kraštas“ 2016–2023 metų

vietos plėtros strategiją, įgyvendinamą pagal Lietuvos kaimo plėtros 2014–2020 metų programos

priemonę „Leader“. Pranešėja J. Polekauskienė.

16. Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2018 m. vasario 22 d. sprendimo Nr.

T11-94 „Dėl pritarimo dalyvauti ir prisidėjimo prie Plikių kaimo bendruomenės projekto

finansavimo pagal vietos veiklos grupės „Pajūrio kraštas“ 2016–2023 metų vietos plėtros strategiją,

įgyvendinamą pagal Lietuvos kaimo plėtros 2014–2020 metų programos priemonę „Leader”

pakeitimo. Pranešėja J. Polekauskienė.

17. Dėl pritarimo dalyvauti ir prisidėjimo prie visuomeninės organizacijos Vėžaičių

bendruomenės projekto finansavimo pagal vietos veiklos grupės „Pajūrio kraštas“ 2016–2023 metų

vietos plėtros strategijos priemonės „Pelno nesiekiančių organizacijų verslumo ir partnerystės

skatinimas” veiklos sritį „Parama ekonominės veiklos skatinimui ir paslaugų kūrimui kaimiškose

vietovėse” (kodas „Leader“-19.2-5.2.). Pranešėja J. Polekauskienė.

18. Dėl pritarimo dalyvauti ir prisidėjimo prie Dauparų bendruomenės projekto

finansavimo pagal vietos veiklos grupės „Pajūrio kraštas“ 2016–2023 metų vietos plėtros strategijos

priemonės „Pelno nesiekiančių organizacijų verslumo ir partnerystės skatinimas” veiklos sritį

„Parama ekonominės veiklos skatinimui ir paslaugų kūrimui kaimiškose vietovėse” (kodas

„Leader“-19.2-5.2.). Pranešėja J. Polekauskienė.

19. Dėl pritarimo dalyvauti ir prisidėjimo prie Lapių bendruomenės centro projekto

finansavimo pagal vietos veiklos grupės „Pajūrio kraštas“ 2016–2023 metų vietos plėtros strategijos

priemonės „Pelno nesiekiančių organizacijų verslumo ir partnerystės skatinimas” veiklos sritį

„Parama ekonominės veiklos skatinimui ir paslaugų kūrimui kaimiškose vietovėse” (kodas

„Leader“-19.2-5.2.). Pranešėja J. Polekauskienė.

20. Dėl pritarimo dalyvauti ir prisidėjimo prie Judrėnų Stepono Dariaus bendruomenės

projekto finansavimo pagal vietos veiklos grupės „Pajūrio kraštas“ 2016–2023 metų vietos plėtros

strategijos priemonės „Pelno nesiekiančių organizacijų verslumo ir partnerystės skatinimas” veiklos

sritį „Parama ekonominės veiklos skatinimui ir paslaugų kūrimui kaimiškose vietovėse” (kodas

„Leader“-19.2-5.2.). Pranešėja J. Polekauskienė.

21. Dėl pritarimo dalyvauti ir prisidėjimo prie Mažosios Lietuvos sportinio šaudymo

asociacijos projekto finansavimo pagal vietos veiklos grupės „Pajūrio kraštas“ 2016–2023 metų

vietos plėtros strategijos priemonės „Pelno nesiekiančių organizacijų verslumo ir partnerystės

skatinimas” veiklos sritį „Parama ekonominės veiklos skatinimui ir paslaugų kūrimui kaimiškose

vietovėse” (kodas „Leader“-19.2-5.2.). Pranešėja J. Polekauskienė.

22. Dėl pritarimo dalyvauti ir prisidėjimo prie viešosios įstaigos „Demeter žalias

kiemas“ projekto finansavimo pagal vietos veiklos grupės „Pajūrio kraštas“ 2016–2023 metų vietos

plėtros strategijos priemonės „Pelno nesiekiančių organizacijų verslumo ir partnerystės skatinimas”

veiklos sritį „Parama ekonominės veiklos skatinimui ir paslaugų kūrimui kaimiškose vietovėse”

(kodas „Leader“-19.2-5.2.). Pranešėja J. Polekauskienė.

23. Dėl pritarimo dalyvauti ir prisidėjimo prie Brožių kaimo bendruomenės projekto

finansavimo pagal vietos veiklos grupės „Pajūrio kraštas“ 2016–2023 metų vietos plėtros strategijos

priemonės “Investicijos į materialųjį turtą” veiklos sritį “Parama žemės ūkio produktų perdirbimui

ir rinkodarai” (kodas „Leader“-19.2-4.2.). Pranešėja J. Polekauskienė.
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24. Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2016 m. birželio 30 d. sprendimo Nr.

T11-214 ,,Dėl neformaliojo suaugusiųjų švietimo ir tęstinio mokymosi programų, finansuojamų

Klaipėdos rajono savivaldybės biudžeto lėšomis, finansavimo ir atrankos tvarkos aprašo

patvirtinimo“ pakeitimo. Pranešėja N. Gotlibienė.

25. Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2020 m. rugsėjo 24 d. sprendimo Nr.

T11-371 „Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos veiklos reglamento keitimo komisijos

sudarymo“ pakeitimo. Pranešėja V. Bakšinskytė.

26. Dėl 2020 metų žemės mokesčio sumažinimo UAB „Baltama“. Pranešėja I.

Gailiuvienė.

27. Dėl pritarimo komisijos Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos narių grupės 2020

m. rugsėjo 15 d. teikime pateiktiems faktams ištirti išvadai. Pranešėjas R. Daubaris.

28. Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2013 m. sausio 31 d. sprendimo Nr. T11-

46 „Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos veiklos reglamento patvirtinimo“ pakeitimo.

Pranešėja R. Zubienė.

29. Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2020 m. vasario 13 d. sprendimo Nr.

T11-77 „Dėl kelių priežiūros ir plėtros programos finansavimo lėšomis finansuojamų vietinės

reikšmės viešųjų ir vidaus kelių tiesimo, taisymo (remonto), rekonstravimo, priežiūros, saugaus

eismo sąlygų užtikrinimo, šių kelių inventorizavimo objektų sąrašo 2020 metams patvirtinimo“

pakeitimo. Pranešėjas A. Ronkus.

30. Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2020 m. vasario 13 d. Sprendimo Nr.

T11-78 „Dėl kelių priežiūros ir plėtros programos finansavimo lėšomis finansuojamų vietinės

reikšmės viešųjų ir vidaus kelių tiesimo, taisymo (remonto), rekonstravimo, priežiūros, saugaus

eismo sąlygų užtikrinimo, šių kelių inventorizavimo objektų sąrašo 2020 metams patvirtinimo“

pakeitimo. Pranešėjas A. Ronkus.

Informacija

1. Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės strateginio veiklos plano 2020−2022 m. programų

priemonių įgyvendinimo ir vertinimo kriterijų pasiekimo 2020 m. III ketvirčių ataskaitos pateikimo

(Nr. A4-1670). Pranešėja R. Mc Geever.

2. Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės strateginio veiklos plano 2021−2023 m. programų

projektų (Nr. A4-1693). Pranešėja R. Mc Geever.

3. Informacija dėl naujo Gargždų krašto muziejaus, bibliotekos ir/ar konferencijų centro

pastato statybų galimybės (Nr. A4-1671). Pranešėja A. Indzelė.

4. Informacijos pateikimas dėl vėjo jėgainių statybos Jokulių k. (Nr. A4-1699).

Pranešėjas G. Kasperavičius.

Visi Komiteto nariai bendru sutarimu pritarė Komiteto posėdžio darbotvarkei.

1. SVARSTYTA. Pritarimas Klaipėdos rajono savivaldybės ir Lietuvos žydų (litvakų)

bendruomenės bendradarbiavimo sutarties pasirašymui. Pranešėja R. Grubliauskytė.

NUTARTA (bendru sutarimu). Pritarti pateiktam sprendimo projektui.

2. SVARSTYTA. Gatvių pavadinimų suteikimas. Pranešėja A. Kundrotienė.

NUTARTA (bendru sutarimu). Pritarti pateiktam sprendimo projektui.

3. SVARSTYTA. Gatvių geografinių charakteristikų keitimas. Pranešėja A.

Kundrotienė.

NUTARTA (bendru sutarimu). Pritarti pateiktam sprendimo projektui.
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4. SVARSTYTA. Savivaldybės turto perdavimas Klaipėdos rajono savivaldybės

Gargždų pirminės sveikatos priežiūros centrui valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise.

Pranešėjas A. Ronkus.

Kalbėjo (pagrindinės mintys):

Statybos ir infrastruktūros skyriaus vedėjas A. Ronkus informavo, jog Vietos ūkio ir

kaimo reikalų komitetas siūlė 10 metų leisti patikėjimo teise Klaipėdos rajono savivaldybės

Gargždų pirminės sveikatos priežiūros centrui valdyti, naudoti ir disponuoti Savivaldybės turtą

Komiteto pirmininkas V. Macijauskas ir komiteto nariai bendru sutarimu pritarė

siūlymui. 

NUTARTA (bendru sutarimu). Pritarti pateiktam sprendimo projektui su Komiteto

siūlymu pakeisti sprendimo projekto 1 punktą prieš žodį „perduoti“ įrašant „dešimčiai metų“

5. SVARSTYTA. Savivaldybės turto perdavimas Klaipėdos rajono savivaldybės

Gargždų ligoninei valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise. Pranešėjas A. Ronkus.

NUTARTA (bendru sutarimu). Pritarti pateiktam sprendimo projektui su Komiteto

siūlymu pakeisti sprendimo projekto 1 punktą prieš žodį „perduoti“ įrašant „dešimčiai metų“

6. SVARSTYTA. Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2020 m. gegužės 28 d.

sprendimo Nr. T11-201 „Dėl netinkamo (negalimo) naudoti turto nurašymo“ pakeitimas. Pranešėjas

A. Ronkus.

NUTARTA (bendru sutarimu). Pritarti pateiktam sprendimo projektui.

7. SVARSTYTA. Klaipėdos rajono savivaldybės jaunimo politikos plėtros programos

jaunimo veiklos skatinimo projektų finansavimo tvarkos aprašo tvirtinimas. Pranešėja A. Radžienė.

Kalbėjo (pagrindinės mintys):

Jaunimo reikalų koordinatorė A. Radžienė pristatė sprendimo projektą ir informavo apie

pakeitimus, kad Klaipėdos rajono savivaldybės jaunimo politikos plėtros programos jaunimo

veiklos skatinimo projektų finansavimo tvarkos aprašo 6.1 papunktyje išbraukti žodžius „ir su

jaunimu dirbančios“ bei aprašo 35 punkte vietoj žodžių „į Savivaldybės biudžeto sąskaitą“ įrašanti

„į Savivaldybės administracijos sąskaitą“.

NUTARTA (bendru sutarimu). Pritarti pateiktam sprendimo projektui su pakeitimais

tvarkos aprašo 6.1. papunktyje išbraukti žodžius „ir su jaunimu dirbančios“, tvarkos aprašo 35

punkte vietoje žodžio „biudžeto“ įrašyti „administracijos“.

8. SVARSTYTA. Klaipėdos rajono savivaldybės valdomų patalpų nuoma Gargžduose.

Pranešėjas A. Ronkus.

Kalbėjo (pagrindinės mintys):

Statybos ir infrastruktūros skyriaus vedėjas A. Ronkus informavo, jog Vietos ūkio ir

kaimo reikalų komitetas siūlė Klaipėdos rajono savivaldybės valdomas patalpas išnuomoti 3

metams, o ne penkiems.

Komiteto pirmininkas V. Macijauskas ir komiteto nariai bendru sutarimu pritarė

siūlymui. 

NUTARTA (bendru sutarimu). Pritarti pateiktam sprendimo projektui su pakeitimu

sprendimo projekto 1 punkte vietoje „5 metams“ įrašant „3 metams“

9. SVARSTYTA. Klaipėdos rajono savivaldybės gatvių ir kelių apšvietimo sistemos

plėtros poreikio seniūnijose sąrašo patvirtinimas. Pranešėjas R. Ronkus.

Kalbėjo (pagrindinės mintys):
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Statybos ir infrastruktūros skyriaus vedėjas A. Ronkus informavo, jog buvo kreiptasi į

Savivaldybės seniūnijas, kurie suderinę su seniūnaičiais pateikė kelių ir gatvių apšvietimo sistemos

plėtros poreikį. A. Ronkus paminėjo, jog šis pradinis sąrašas plėtros vykdymo eigoje gali kisti.

Tarybos narys R. Simonavičius pastebėjo, jog gatvių ir kelių apšvietimo sistemos

plėtros poreikio seniūnijose sąraše yra nurodytos vietos, tačiau jokios papildomos informacijos apie

gyventojų skaičių ar reikalingumo pagrindimo nėra.

A. Ronkus atsakė, jog informacija surinkta iš seniūnijų, kurie geriausiai žino poreikį ir

svarbą, o įvertinti kiekvieną objektą skyrius fiziškai neturi galimybės.

Komiteto pirmininkas V. Macijauskas prašė, iki Tarybos posėdžio pateikti sąraše

esančių gatvių ir kelių apšvietimo seniūnijose išsamias ir aiškias poreikio priežastis.

V. Macijauskas siūlė pritarti sprendimo projektui. Visi komiteto nariai bendru sutarimu

pritarė V. Macijausko siūlymui.

NUTARTA (bendru sutarimu). Pritarti pateiktam sprendimo projektui.

10. SVARSTYTA. Klaipėdos rajono savivaldybės turto perdavimas valdyti panaudos

pagrindais Mažosios Lietuvos sportinio šaudymo asociacijai. Pranešėjas A. Ronkus.

Kalbėjo (pagrindinės mintys):

Statybos ir infrastruktūros skyriaus vedėjas A. Ronkus pristatė sprendimo projektą.

Tarybos narys R. Simonavičius pabrėžė, jog Mažosios Lietuvos sportinio šaudymo

asociacijos pirmininko įgaliojimai yra pasibaigę, prie dokumentacijos nėra pridėta įstatų ir kitų

asociacijai būtinų dokumentų, kad pagrįsti panaudos būtinumą.

Mažosios Lietuvos sportinio šaudymo asociacijos vadovas, Lietuvos Šaulių sąjungos

narys A. Poška atsakė, jog buvo koreguojami asociacijos įstatai, išrinktas naujas pirmininkas.

Dokumentai perduoti Registrų centrui ir tikimasi, jog iki Tarybos posėdžio bus įregistruoti.

Komiteto pirmininkas V. Macijauskas klausė, ar perduodamas visas pastatas.

A. Ronkus atsakė, jog perduodamas visas pastatas, o tarp nuomininko, kuris teikia

batsiuvio paslaugas ir Mažosios Lietuvos sportinio šaudymo asociacijos pasirašomas atskiras

susitarimas, kuriuo batsiuvys veiklą galės vykdyti iki projekto pradžios.

Tarybos narės L. Liutikienės nuomone, šiuo projektu užkertame kelią smulkiajam

vietiniam verslui.

Tarybos narė R. Riaukienė siūlė sprendimo projektą teikti Tarybai, kad būtų galima

išsiaiškinti kilusius klausimus.

R. Simonavičius išreiškė pastabą, kaip tokie sprendimo projektai pasiekia Komitetus ir

Tarybą, nes kaip matyti, nėra aiškiai apsispręsta ar šis sprendimas naudingas, kas bus su

nuomininku esančiu perduodamose patalpose. Jis pabrėžė, jog yra prieš šį sprendimo projektą.

Tarybos narys R. Simonavičius liko prisijungęs prie komiteto posėdžio, tačiau pasišalino nuo

ekrano ir balsavime nedalyvavo.

Komiteto pirmininkas V. Macijauskas siūlė sprendimo projektą teikti Tarybai ir skelbė

balsavimą. Už tai, kad sprendimo projektas būtų teikiamas Tarybai balsavo: už-6; prieš-0;

nedalyvavo-1.

NUTARTA Teikti Tarybai.

11. SVARSTYTA. Didžiausio leistino pareigybių skaičiaus Klaipėdos rajono paramos

šeimai centre nustatymas. Pranešėja D. Gumuliauskienė.

Komiteto pirmininkas V. Macijauskas teikė balsavimui pateiktą sprendimo projektą,

balsavo: už-5, prieš-0, susilaikė-2.

NUTARTA (už-5, prieš-0, susilaikė-2). Pritarti pateiktam sprendimo projektui.

12. SVARSTYTA. Didžiausio leistino pareigybių skaičiaus Gargždų socialinių

paslaugų centre nustatymas. Pranešėja D. Gumuliauskienė.
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Komiteto pirmininkas V. Macijauskas teikė balsavimui pateiktą sprendimo projektą,

balsavo: už-5, prieš-0, susilaikė-2.

NUTARTA (už-5, prieš-0, susilaikė-2). Pritarti pateiktam sprendimo projektui.

13. SVARSTYTA. Didžiausio leistino pareigybių skaičiaus Priekulės socialinių

paslaugų centre nustatymas. Pranešėja D. Gumuliauskienė.

Komiteto pirmininkas V. Macijauskas teikė balsavimui pateiktą sprendimo projektą,

balsavo: už-5, prieš-0, susilaikė-2.

NUTARTA (už-5, prieš-0, susilaikė-2). Pritarti pateiktam sprendimo projektui.

14. SVARSTYTA. Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2013 m. lapkričio 28 d.

sprendimo Nr. T11-640 ,,Dėl socialinių paslaugų įstaigų darbuotojų pareigybių sąrašų patvirtinimo“

pripažinimas netekusiu galios. Pranešėja D. Gumuliauskienė.

NUTARTA (bendru sutarimu). Pritarti pateiktam sprendimo projektui.

15. SVARSTYTA. Pritarimas dalyvauti ir prisidėjimo prie asociacijos „amatininkų

gildijos „Lamata“ projekto finansavimo pagal vietos veiklos grupės „Pajūrio kraštas“ 2016–2023

metų vietos plėtros strategiją, įgyvendinamą pagal Lietuvos kaimo plėtros 2014–2020 metų

programos priemonę „Leader“. Pranešėja J. Polekauskienė.

Kalbėjo (pagrindinės mintys):

Kultūros, sveikatos ir socialinės politikos skyriaus patarėja J. Polekauskienė pristatė

sprendimo projektą.

Tarybos narys R. Simonavičius klausė, ar tarp Savivaldybės vadovų, komisijose buvo

svarstytas šio projekto efektyvumas ir naudingumas savivaldybei.

J. Polekauskienė atsakė, jog šis projektas ne kartą buvo svarstytas, Savivaldybės

vadovai dalyvavo pristatyme Drevernoje, kur buvo susitikusi ir su bendruomene. Asociacijos

amatininkų gildijos „Lamatos“ atstovai visai bendruomenei pristatė šito projekto planuojamas

veiklas ir kaip jis bus įgyvendinamas.

R. Simonavičiaus išsakė balsavimo motyvus. Jo teigimu, eilinį kartą sprendimo

projektas neparengtas, neišdiskutuotas su vietos bendruomene, o Savivaldybė žaidžia savo turtu, nes

neturi jokios strategijos, jokių efektyvumo paskaičiavimų. Jo nuomone, gal verta pastatus parduoti

aukciono būdu arba perduoti visą kompleksą.

R. Simonavičius pažymėjo, jog praėjusiame tarybos posėdyje Savivaldybės meras

įpareigojo J. Polekauskienę suorganizuoti susitikimą su „Lamatos“ atstovais, prašyta pateikti VVG

projektą, jo aprašymą, finansinius amatininkų gildija „Lamata“ dokumentus, tačiau niekas nebuvo

įvykdyta. R. Simonavičius pabrėžė, jog nepritaria šiam sprendimo projektui.

J. Polekauskienė atsakė, kad „Lamatos“ projektas pridėtas prie sprendimo projekto.

Kadangi fiziškai nebuvo kada suorganizuoti susitikimo, visi projektų teikėjai, tame tarpe ir

„Lamatos‘ atstovai, pakviesti į komitetų posėdžius, kad galėtų atsakyti į iškilusius klausimus.

VVG „Pajūrio kraštas“ vadovė R. Damulienė pasisakė, jog šis projektas nėra

komercinis, tai infrastruktūrinis-visuomeninis projektas Pabrėžė, jog Klaipėdos rajono

savivaldybėje „Lamatos“ atstovai lankėsi septynis kartus.

Tarybos narė V. Riaukienė siūlė sprendimo projektą teikti Tarybai.

R. Simonavičius pastebėjo, jog vadovai dalyvauja projektų pristatymuose, patys

suderina projektus, o kitiems jokios informacijos neteikia ir net negali paaiškinti ar šis projektas

naudingas.

Komiteto pirmininkas V. Macijauskas siūlė sprendimo projektą teikti Tarybai. Visi

komiteto nariai bendru sutarimu pritarė komiteto pirmininko siūlymui.

NUTARTA (bendru sutarimu). Teikti Tarybai.
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16. SVARSTYTA. Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2018 m. vasario 22 d.

sprendimo Nr. T11-94 „Dėl pritarimo dalyvauti ir prisidėjimo prie Plikių kaimo bendruomenės

projekto finansavimo pagal vietos veiklos grupės „Pajūrio kraštas“ 2016–2023 metų vietos plėtros

strategiją, įgyvendinamą pagal Lietuvos kaimo plėtros 2014–2020 metų programos priemonę

„Leader” pakeitimas. Pranešėja J. Polekauskienė.

Kalbėjo (pagrindinės mintys):

Kultūros, sveikatos ir socialinės politikos skyriaus patarėja J. Polekauskienė pristatė

sprendimo projektą ir išdėstė jo esmę.

Komiteto pirmininkas V. Macijauskas siūlė sprendimo projektą teikti Tarybai. Visi

komiteto nariai bendru sutarimu pritarė siūlymui.

NUTARTA (bendru sutarimu). Teikti Tarybai.

17. SVARSTYTA. Pritarimas dalyvauti ir prisidėjimas prie visuomeninės organizacijos

Vėžaičių bendruomenės projekto finansavimo pagal vietos veiklos grupės „Pajūrio kraštas“

2016–2023 metų vietos plėtros strategijos priemonės „Pelno nesiekiančių organizacijų verslumo ir

partnerystės skatinimas” veiklos sritį „Parama ekonominės veiklos skatinimui ir paslaugų kūrimui

kaimiškose vietovėse” (kodas „Leader“-19.2-5.2.). Pranešėja J. Polekauskienė.

Kalbėjo (pagrindinės mintys):

Kultūros, sveikatos ir socialinės politikos skyriaus patarėja J. Polekauskienė pristatė

sprendimo projektą.

Vėžaičių bendruomenės pirmininkė D. Bočkuvienė pabrėžė, jog įgyvendinant teikiamą

projektą planuojamas Vaikų dienos centro įkūrimas, kuris yra svarbus skatinant vaikų užimtumą.

Komiteto pirmininkas V. Macijauskas siūlė sprendimo projektą teikti Tarybai. Visi

komiteto nariai bendru sutarimu pritarė siūlymui.

NUTARTA (bendru sutarimu). Teikti Tarybai.

18. SVARSTYTA. Pritarimas dalyvauti ir prisidėjimas prie Dauparų bendruomenės

projekto finansavimo pagal vietos veiklos grupės „Pajūrio kraštas“ 2016–2023 metų vietos plėtros

strategijos priemonės „Pelno nesiekiančių organizacijų verslumo ir partnerystės skatinimas” veiklos

sritį „Parama ekonominės veiklos skatinimui ir paslaugų kūrimui kaimiškose vietovėse” (kodas

„Leader“-19.2-5.2.). Pranešėja J. Polekauskienė.

Kalbėjo (pagrindinės mintys):

Kultūros, sveikatos ir socialinės politikos skyriaus patarėja J. Polekauskienė pristatė

teikiamą sprendimo projektą.

Dauparų bendruomenės pirmininkas M. Srėbalius informavo, jog Dauparų

bendruomenė savo suremontuotas patalpas atidavė darželiui. Kadangi bendruomenė liko be patalpų,

norima rekonstruoti seną buvusios katilinės pastatą, kuris priklauso Klaipėdos rajono savivaldybei

ir po rekonstrukcijos pastato plotas padidės nuo 113 kv. m. iki 193 kv. m. Pabrėžė, jog patalpose

planuojama įkurti sveikatingumo centrą, kuriame būtų siūlomos sveikatingumo paslaugos (SPA ir

grožio procedūros, įvairios mankštos, kineziterapija). Bus sukurtos dvi darbo vietos (2 etatai). Taip

pat suremontuotas patalpas bus galima naudoti bendruomenės poreikiams (susirinkimams,

renginiams, jaunimo susibūrimams). Yra numatyta dalį rekonstruotų patalpų (50 m2) palikti laisvas,

kuriose veiklas galės vykdyti savivaldybė ar jai pavaldžios įstaigos.

Komiteto pirmininkas V. Macijauskas siūlė sprendimo projektą teikti Tarybai. Visi

komiteto nariai bendru sutarimu pritarė siūlymui.

NUTARTA (bendru sutarimu). Teikti Tarybai.

19. SVARSTYTA. Pritarimas dalyvauti ir prisidėjimas prie Lapių bendruomenės centro

projekto finansavimo pagal vietos veiklos grupės „Pajūrio kraštas“ 2016–2023 metų vietos plėtros

strategijos priemonės „Pelno nesiekiančių organizacijų verslumo ir partnerystės skatinimas” veiklos
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sritį „Parama ekonominės veiklos skatinimui ir paslaugų kūrimui kaimiškose vietovėse” (kodas

„Leader“-19.2-5.2.). Pranešėja J. Polekauskienė.

Kalbėjo (pagrindinės mintys):

Kultūros, sveikatos ir socialinės politikos skyriaus patarėja J. Polekauskienė pristatė

teikiamą sprendimo projektą.

Tarybos narys R. Simonavičiaus teigimu, Lapių bendruomenės centro projektas yra

pavyzdinis ir parodo kaip bendruomenė panaudojusi Europos sąjungos lėšas sukūrė darbo vietas

sau, sutvarkė aplinką, pritraukia ne tik mūsų, bet ir kitų rajonų gyventojus, todėl siūlė pritarti

sprendimo projektui. 

Tarybos nariai L. Liutikienė ir R. Simonavičius siūlė pritarti sprendimo projektui.

Komiteto pirmininkas V. Macijauskas teikė balsavimui pateiktą sprendimo projektą. V.

Macijauskas pabrėžė, jog tie kas balsuos „Už“ bus už sprendimo projektą, o kas „prieš“ arba

„susilaiko“ už tai, kad teikti Tarybai, balsavo: už-3; prieš-0; susilaikė-4

Daugiau komiteto narių balsų surinko siūlymas „Teikti Tarybai“.

NUTARTA Teikti Tarybai.

20. SVARSTYTA. Pritarimas dalyvauti ir prisidėjimas prie Judrėnų Stepono Dariaus

bendruomenės projekto finansavimo pagal vietos veiklos grupės „Pajūrio kraštas“ 2016–2023 metų

vietos plėtros strategijos priemonės „Pelno nesiekiančių organizacijų verslumo ir partnerystės

skatinimas” veiklos sritį „Parama ekonominės veiklos skatinimui ir paslaugų kūrimui kaimiškose

vietovėse” (kodas „Leader“-19.2-5.2.). Pranešėja J. Polekauskienė.

Kalbėjo (pagrindinės mintys):

Kultūros, sveikatos ir socialinės politikos skyriaus patarėja J. Polekauskienė pristatė

teikiamą sprendimo projektą, kuriuo planuojama įgyvendinti bendruomenės namų antro aukšto

atnaujinimą ir pritaikymą bendruomenės poreikiams

Komiteto pirmininkas V. Macijauskas siūlė sprendimo projektą teikti Tarybai. Visi

komiteto nariai bendru sutarimu pritarė siūlymui.

NUTARTA (bendru sutarimu). Teikti Tarybai.

21. SVARSTYTA. Pritarimas dalyvauti ir prisidėjimas prie Mažosios Lietuvos sportinio

šaudymo asociacijos projekto finansavimo pagal vietos veiklos grupės „Pajūrio kraštas“ 2016–2023

metų vietos plėtros strategijos priemonės „Pelno nesiekiančių organizacijų verslumo ir partnerystės

skatinimas” veiklos sritį „Parama ekonominės veiklos skatinimui ir paslaugų kūrimui kaimiškose

vietovėse” (kodas „Leader“-19.2-5.2.). Pranešėja J. Polekauskienė.

Kalbėjo (pagrindinės mintys):

Kultūros, sveikatos ir socialinės politikos skyriaus patarėja J. Polekauskienė pristatė

teikiamą sprendimo projektą.

Komiteto pirmininkas V. Macijauskas klausė, gal projekte partnerio teisėmis

dalyvaujančios kitos organizacijos galėtų lygiomis dalimis prisidėti prie projekto.

Mažosios Lietuvos sportinio šaudymo asociacijos atstovas A. Poška atsakė, jog Šaulių

sąjunga po įvykusio gaisro sutvarkė elektros instaliacija, teikia visą įrangą, ginkluotę, aprangą

vaikams. Didesnis prisidėjimas pinigais iš jų pusės būtų sudėtingas.

V. Macijauskas siūlė iki Tarybos posėdžio pasitarti su projekto partneriais dėl

prisidėjimo prie projekto finansavimo ir Tarybos posėdyje pateikti savo siūlymus.

Komiteto pirmininkas V. Macijauskas siūlė sprendimo projektą teikti Tarybai. Visi

komiteto nariai bendru sutarimu pritarė siūlymui.

NUTARTA (bendru sutarimu). Teikti Tarybai.

22. SVARSTYTA. Pritarimas dalyvauti ir prisidėjimas prie viešosios įstaigos „Demeter

žalias kiemas“ projekto finansavimo pagal vietos veiklos grupės „Pajūrio kraštas“ 2016–2023 metų
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vietos plėtros strategijos priemonės „Pelno nesiekiančių organizacijų verslumo ir partnerystės

skatinimas” veiklos sritį „Parama ekonominės veiklos skatinimui ir paslaugų kūrimui kaimiškose

vietovėse” (kodas „Leader“-19.2-5.2.). Pranešėja J. Polekauskienė.

Kalbėjo (pagrindinės mintys):

Kultūros, sveikatos ir socialinės politikos skyriaus patarėja J. Polekauskienė pristatė

teikiamą sprendimo projektą.

Viešosios įstaigos „Demeter žalias kiemas“ direktorė V. Jundulaitė pabrėžė, kad

projekto tikslas mažinti šeimų auginančių sutrikusio elgesio vaikų atskirtį, suteikti užimtumo

paslaugas vaikams, stiprinti šeimų bendradarbiavimą bei tarpusavio pagalbą.

Akcentavo, jog visa veikla planuojama vykdyti ant 4 ha žemės ploto. Žemės sklypas

Viešosios įstaigos „Demeter žalias kiemas“ nuosavybė, kurį padovanojo Vokietijos pilietis ir jame

veikla bus orientuota įtraukiant vaikus ir visą šeimą, ugdant, mokant bei užsiimant biodinamine

žemdirbystę, taip pat žemės sklype planuojama statyti nedidelius modulinius namus.

Tarybos narys R. Simonavičius prašė J. Polekauskienės iki Tarybos posėdžio atsiųsti

Viešosios įstaigos „Demeter žalias kiemas“ žemės sklypo indentifikavimo duomenis.

R. Simonavičius pastebėjo, jog nėra parengtų projektų, o komitetas svarsto sprendimo

projektą apie dalyvavimą projekte. Pabrėžė, jog sprendimo projekto svarstymui turi būti pateiktas

pilnas projektas, nes Savivaldybė prisideda prie projekto. R. Simonavičius prašė atsiųsti visus VVG

„Pajūrio kraštas“ teikiamus projektus.

Komiteto pirmininkas V. Macijauskas siūlė sprendimo projektą teikti Tarybai. Visi

komiteto nariai bendru sutarimu pritarė siūlymui.

NUTARTA (bendru sutarimu). Teikti Tarybai.

23. SVARSTYTA. Pritarimas dalyvauti ir prisidėjimas prie Brožių kaimo

bendruomenės projekto finansavimo pagal vietos veiklos grupės „Pajūrio kraštas“ 2016–2023 metų

vietos plėtros strategijos priemonės “Investicijos į materialųjį turtą” veiklos sritį “Parama žemės

ūkio produktų perdirbimui ir rinkodarai” (kodas „Leader“-19.2-4.2.). Pranešėja J. Polekauskienė.

Komiteto pirmininkas V. Macijauskas siūlė sprendimo projektą teikti Tarybai. Visi

komiteto nariai bendru sutarimu pritarė komiteto pirmininko siūlymui.

NUTARTA (bendru sutarimu). Teikti Tarybai.

24. SVARSTYTA. Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2016 m. birželio 30 d.

sprendimo Nr. T11-214 ,,Dėl neformaliojo suaugusiųjų švietimo ir tęstinio mokymosi programų,

finansuojamų Klaipėdos rajono savivaldybės biudžeto lėšomis, finansavimo ir atrankos tvarkos

aprašo patvirtinimo“ pakeitimas. Pranešėja N. Gotlibienė.

NUTARTA (bendru sutarimu). Pritarti pateiktam sprendimo projektui.

25. SVARSTYTA. Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2020 m. rugsėjo 24 d.

sprendimo Nr. T11-371 „Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos veiklos reglamento keitimo

komisijos sudarymo“ pakeitimas. Pranešėja V. Bakšinskytė.

NUTARTA (bendru sutarimu). Pritarti pateiktam sprendimo projektui.

26. SVARSTYTA. 2020 metų žemės mokesčio sumažinimas UAB „Baltama“.

Pranešėja I. Gailiuvienė.

NUTARTA (bendru sutarimu). Pritarti pateiktam sprendimo projektui.

27. SVARSTYTA. Pritarimas komisijos Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos narių

grupės 2020 m. rugsėjo 15 d. teikime pateiktiems faktams ištirti išvadai. Pranešėjas R. Daubaris.

Kalbėjo (pagrindinės mintys):
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Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos narių grupės 2020 m. rugsėjo 15 d. teikime

pateiktiems faktams ištirti komisijos pirmininkas, Tarybos narys R. Daubaris pristatė komisijos

išvadas.

Tarybos nario R. Simonavičius pabrėžė, jog negali pritarti sprendimo projektui, nes

sprendimo projektas neatitinka teisės aktų reikalavimų, todėl siūlė suderinti su teisininkais ir

tarybos posėdžiui pateikti visus reikalavimus atitinkantį sprendimo projektą.

Komiteto pirmininkas V. Macijauskas siūlė sprendimo projektą teikti Tarybai. Visi

komiteto nariai bendru sutarimu pritarė siūlymui.

NUTARTA (bendru sutarimu). Teikti Tarybai.

28. SVARSTYTA. Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2013 m. sausio 31 d.

sprendimo Nr. T11-46 „Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos veiklos reglamento

patvirtinimo“ pakeitimas. Pranešėja R. Zubienė.

Kalbėjo (pagrindinės mintys):

Bendrųjų reikalų skyriaus vedėja R. Zubienė pristatė sprendimo projektą ir akcentavo

numatomus reglamento pakeitimus.

R. Zubienė informavo, jog reikia pakeisti sprendimo projekto 1.7 papunkčio 941 punktą

vietoje „nuotoliniu būdu vykstantys Komiteto posėdžiai transliuojami Savivaldybės interneto

svetainėje“ įrašant „nuotoliniu būdu vykstantys Komiteto posėdžiai transliuojami Savivaldybės

„Youtube“ kanale“. Taip pat pakeisti sprendimo projekto 2 punktą vietoje „nustatyti, kad šis

sprendimas įsigalioja 2021 m. sausio 1 d.“ įrašant „nustatyti, kad šis sprendimas 1.1, 1.2, 1.3, 1.4,

1.5 ir 1.8 papunkčiams įsigalioja 2021 m. sausio 1 d.“.

Tarybos narys R. Simonavičius siūlė praplėsti 1.7 papunktyje keičiamą 941 punktą

įrašant „nuotoliniu būdu vykstantys Komiteto ir Komisijų posėdžiai transliuojami Savivaldybės

„Youtube“ kanale“, nes jo nuomone Klaipėdos rajono savivaldybėje vyksta įdomių posėdžių, apie

kuriuos nesužino ne tik gyventojai, bet ir tarybos nariai. Todėl siūlė transliuoti, viešinti, kad žmonės

žinotų, o žurnalistai rašytų kas blogai, ar kas gerai.

Tarybos narė V. Riaukienė pritarė R. Simonavičiaus siūlymui, kad ir Komisijų

posėdžiai būtų transliuojami Savivaldybės „Youtube“ kanale.

Komiteto pirmininkas V. Macijauskas siūlė pritarti sprendimo projektui, o R.

Simonavičiaus siūlymą teikti Reglamento komisijai, kuri apsvarstytų ir priimtų sprendimą.

Tarybos narys R. Simonavičiaus teigimu, nėra reikalo didinti biurokratizmo, nes reikia

pridėti tik vieną žodį „Komisijos“ ir situacija pasikeičia, nes sprendimus priima Savivaldybės

Taryba. R. Simonavičius pabrėžė, jog jei Komitetas nesutinka balsuoti už jo siūlymą, tai protokole

įrašyti kaip atskirą nuomonę.

Komiteto pirmininkas V. Macijauskas teikė balsavimui R. Simonavičiaus siūlymą,

balsavo: už-3, prieš-0, susilaikė-4.

Tarybos nario R. Simonavičiaus siūlymui nepritarta.

Komiteto pirmininkas V. Macijauskas teikė balsavimui siūlymą, Komiteto vardu

kreiptis į Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos veiklos reglamento keitimo komisiją, kad

apsvarstytų klausimą dėl nuotoliniu būdu vykstančių Komisijų posėdžių transliacijos Savivaldybės

„Youtube“ kanale.

Komiteto pirmininkas V. Macijauskas teikė balsavimui siūlymą, balsavo: už-4, prieš-0,

susilaikė-0; nebalsavo-3.

Siūlymui pritarta.

Komiteto pirmininkas V. Macijauskas teikė balsavimui pateiktą sprendimo projektą su

pakeitimais, balsavo: už-5, prieš-0, susilaikė-2;.

NUTARTA (už-5, prieš-0, susilaikė-2). Pritarti sprendimo projektui su pakeitimais:



11

1. Sprendimo projekto 1.7 papunktyje vietoje „nuotoliniu būdu vykstantys Komiteto

posėdžiai transliuojami Savivaldybės interneto svetainėje“ įrašant „nuotoliniu būdu vykstantys

Komiteto posėdžiai transliuojami Savivaldybės „Youtube“ kanale“.

2. Sprendimo projekto 2 punkte įrašyti „nustatyti, kad šis sprendimas 1.1, 1.2, 1,3, 1.4,

1.5 ir 1.8 papunkčiams įsigalioja 2021 m. sausio 1 d.“.

3. Siūlymas Komiteto vardu kreiptis į Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos veiklos

reglamento keitimo komisiją, kad apsvarstytų klausimą dėl nuotoliniu būdu vykstančių Komisijų

posėdžių transliacijos Savivaldybės „Youtube“ kanale.

Tarybos narys R. Simonavičiaus išsakė atskirąją nuomonę: praplėsti reglamento 941

punktą įrašant „nuotoliniu būdu vykstantys Komiteto ir Komisijų posėdžiai transliuojami

Savivaldybės „Youtube“ kanale“. Šį pakeitimą svarstyti tarybos posėdyje, nesikreipiant į Klaipėdos

rajono savivaldybės tarybos veiklos reglamento keitimo komisiją.

Tarybos narė L. Liutikienė atsijungė nuo nuotolinio Komiteto posėdžio ir

balsavimuose nedalyvavo.

29. SVARSTYTA. Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2020 m. vasario 13 d.

sprendimo Nr. T11-77 „Dėl kelių priežiūros ir plėtros programos finansavimo lėšomis finansuojamų

vietinės reikšmės viešųjų ir vidaus kelių tiesimo, taisymo (remonto), rekonstravimo, priežiūros,

saugaus eismo sąlygų užtikrinimo, šių kelių inventorizavimo objektų sąrašo 2020 metams

patvirtinimo“ pakeitimas. Pranešėjas A. Ronkus.

NUTARTA (bendru sutarimu). Pritarti pateiktam sprendimo projektui.

30. SVARSTYTA. Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2020 m. vasario 13 d.

sprendimo Nr. T11-78 „Dėl kelių priežiūros ir plėtros programos finansavimo lėšomis finansuojamų

vietinės reikšmės viešųjų ir vidaus kelių tiesimo, taisymo (remonto), rekonstravimo, priežiūros,

saugaus eismo sąlygų užtikrinimo, šių kelių inventorizavimo objektų sąrašo 2020 metams

patvirtinimo“ pakeitimas. Pranešėjas A. Ronkus.

NUTARTA (bendru sutarimu). Pritarti pateiktam sprendimo projektui su pakeitimu.

Informacija

1. SVARSTYTA. Klaipėdos rajono savivaldybės strateginio veiklos plano 2020−2022

m. programų priemonių įgyvendinimo ir vertinimo kriterijų pasiekimo 2020 m. III ketvirčių

ataskaitos pateikimas (Nr. A4-1670). Pranešėja R. Mc Geever.

NUTARTA.(bendru sutarimu). Atsižvelgti į pateiktą informaciją.

2. SVARSTYTA. Klaipėdos rajono savivaldybės strateginio veiklos plano 2021−2023

m. programų projektai (Nr. A4-1693). Pranešėja R. Mc Geever.

NUTARTA.(bendru sutarimu). Atsižvelgti į pateiktą informaciją.

3. SVARSTYTA. Naujo Gargždų krašto muziejaus, bibliotekos ir/ar konferencijų

centro pastato statybų galimybės (Nr. A4-1671). Pranešėja A. Indzelė.

NUTARTA.(bendru sutarimu). Atsižvelgti į pateiktą informaciją.

4. SVARSTYTA. Informacijos pateikimas dėl vėjo jėgainių statybos Jokulių k. (Nr. A4-

1699). Pranešėjas G. Kasperavičius.

NUTARTA.(bendru sutarimu). Atsižvelgti į pateiktą informaciją.

Švietimo, kultūros ir sporto komiteto pirmininkas                Vaclovas Macijauskas
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Posėdžio sekretorė                    Dainora Daugėlienė
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